

Protokoll for utvidet styremøte i Mastra Hestesportklubb

Mandag 3. februar 2025 klokken 19 - 22

Til stede: Helge Øye, Astri Sokn, Knut-Inge Amundsen, og Anita Hjertviksten Lindland

Ikke til stede: Rose- Mary Othilie Olsen, Kjetil Helgeland, Odd Inge Halvorsen, Malin Helgeland Raugstad, Evy Cathrine Skaalevik, og Marthe Skårland

Saksnr.:		Meldt inn av/Ansvar for
1.2.25	Godkjenning av agenda og møteprotokoll fra forrige møte. Protokollen fra styremøtet for januar er ikke skrevet enda, og kan derfor ikke godkjennes.	
2.2.25 -	Brev og meldinger: Videreføring av sak 2.10.24: Sette opp tidspunkt for arbeid med handlingsplan for videreutvikling av klubben. - Det er mye som krever styrets fokus for tiden, og vi må komme tilbake til dato for dette arbeidet etter gjennomført årsmøte. Handlingsplanen må inkludere dugnadsplan for hele året. - Vi har et utkast til handlingsplan skrevet av Anita, fra utvidet styremøte i desember.	Helge
3.2.25 - - -	Idrettsanlegg Videreføring av sak 3.11.1.24: Status for kjøp av arealet til rideklubben, av tomteeier Jørg Runar Waula. Styreleder og leder av kontrollkomitéen har tatt kontakt med Cato Østerhus gjentatte ganger, uten å få svar. Vi fortsetter å etterspørre tilbakemelding. Videreføring av sak 3.11.2.24: Vi venter på godkjenning fra Mattilsynet. - Vi er per i dag godkjent for opp til 10 hester, men søkte om å bli godkjent som hestesenter med opptil 20 hester den 23.11.24. - Fortsatt ingen oppdatering i denne saken. Videreføring av sak 3.11.3.24: Vedlikehold av utebane: Lena stiller ATV til disposisjon og lærer opp flere som kan kjøre denne når utebanen skal horves. - Vi bør skrive en avtale med Lena, for å sikre klubbens interesser.	Helge Anita Helge
3.2.1.25	Siloplasten må fjernes snarest, men det har vært vanskelig å få noen til å kjøre den bort. Anita sjekker derfor pris på container for å håndtere dette avfallet. - Kan vi ha en fast ordning med plastcontainer, evt. plastpresse?	Anita
3.2.2.25	Gjerdet som skal settes opp rundt vanndammen bak brakka er kjøpt inn, men Kjetil har ikke hatt tid til å sette det opp. Knut- Inge og Tommy Lofthus tar en kikk på hvor omfattende arbeidet er, og legger en plan for gjennomføring sammen med Anita. Anita kan eventuelt	Knut-Inge/ Anita

	legge ut et innlegg og etterlyse flere frivillige for å få gjennomført gjerdingen, samt oppsett av ny kledning på stallen.	
4.2.25	Rideskole og stall	
-	Videreføring av sak 6.9.5.24: Foreldremøte for rideskolen, har stått på agendaen siden september 2024. I desember ble det foreslått foreldremøte ved oppstart rideskole i januar 2025, noe Helge skulle ta videre med Rose. Fordi Rose er midlertidig fritatt for styreoppgaver, og vi sliter med kapasitetsproblemer, ser det ut til at vi må utsette foreldremøtet til nytt styre er satt.	Helge
4.2.1.25	Kjøp av fjordingen Fiolina. Det ble nettopp gjennomført lysing og vet. sjekk av Fiolina. Hun er bekreftet dreptig, og skal ha føll i slutten av juni. Eier Karl Jostein Østrem har bekreftet at Fiolina har bestått kjøpreprøve. Etter å ha prøvd henne i rideskolen i noen måneder, er vi enige om at hun fungerer veldig godt hos oss. Astri har derfor lagt inn kjøpsbud på vegne av klubben, på 40 000 kr. Eier har svart at han ønsker mer, så Helge kontakter ham for å diskutere videre.	Astri/ Helge
4.2.2.25	Når det gjelder skolehesten Pilgrim, ble han også nylig lyst og klarert for magesår. Han viser imidlertid tegn til å ikke trives med å gå i rideskolen, og vi ønsker derfor å legge ham ut for salg. Han ble kjøpt for 75 000 kr, men fordi han nå har en PPID diagnose, kan vi ikke forvente å få så mye for ham. Styret vil be Marthe Skårland og Synne Eie om å ta ansvar for å selge ham.	Marthe
4.2.3.25	Vi er snart tomme for både H2 og H4. Lageret med tørrhøy har mugg, likt det som skjedde vinteren 2023/24. Mye av høyballene fra Nordmark har vært fulle av jord, sand, grus og mugg. Vi må derfor sende dem en skriftlig klage, helst med bilder og en oversikt over hvor mange baller det gjelder. Anita sjekker omfanget med Leah, Else Mai, og Synne, og skriver en klage. Kleng Hodnefjell har sagt at han gjerne tar imot det tørrhøyet som er myglet, til kyrne sine.	Anita
4.2.4.25	Stallmester Leah Dampier har sagt opp, og har sin siste arbeidsdag fredag 21. februar. Astri kjøper inn en blomst som takk for innsatsen. Helge har vært i dialog med Lea Magdalena Bø fra Finnøy, som vi tidligere har intervjuet til stallmesterstillingen. Hun er fortsatt interessert, men ønsker å jobbe 80% (for å kombinere med annen jobb), samt at hun krever høyere lønn enn det vi per dags dato tilbyr. Dette må derfor vurderes i forbindelse med budsjettarbeidet, før vi kan gi henne en endelig tilbakemelding.	
5.2.25	Økonomi	
-	Videreføring av sak 5.12.1.24: Vi har fortsatt ikke gjennomført budsjettmøte, det MÅ gjøres innen 1. mars.	Anita

5.2.1.25	Vi bør vurdere å avslutte leasingkontrakten på minilasteren, og heller kjøpe en traktor som kan utføre samme jobben. Lasteren koster oss cirka 100 000 kroner i året, og den har krevd rundt 20 000 kroner i reparasjoner det siste året.	Helge
5.2.2.25	Vi ønsker å reise til Storhaug Rideklubb for å se på deres løsning for kompostering av hestemøkk. De selger ferdig kompostert møkk, etter avtale med og godkjenning fra Mattilsynet. På denne måten kan vi snu en betydelig kostnad til et pluss i regnskapet. - Astri kjenner noen av dem som driver Storhaug Rideklubb, og vil kontakte dem for å invitere oss selv bort.	Anita/Astri
Saksnr.:		Ansvar
6.2.25	Andre saker	
-	Videreføring av sak 6.9.24 Sponsorer og ulike støtteordninger. Det trengs to klubb-/styremedlemmer til å hanke inn flere sponsorer og søke om støtte fra ulike ordninger. En stor jobb, men kontrakter og oversikt over hvem som allerede er kontaktet foreligger. - Saken må prioriteres av nytt styre!	Helge
-	Videreføring av sak 6.10.3.24: Status på gjennomgang av kontrakter. Odd Inge har sendt utkast for kontrakter til styrets medlemmer for gjennomgang før signering. Vennligst gå gjennom og meld tilbake til Odd Inge snarest.	Odd Inge
-	Videreføring av sak 6.11.1.24: Lage reklamevideo for klubben, pris anslått til 500 kr. - Vi avventer tilbakemelding fra Marthe, som ikke har kunnet delta på de tre siste styremøtene.	Marthe
-	Videreføring av sak 6.11.2.24: Vi mangler verneombud etter at Lisa Jakobsson trakk seg fra styret. Varamedlem Malin Raugstad har takket nei til rollen som verneombud. Styreleder og stallmester tar derfor en vernerunde i fellesskap, så snart som mulig. HMS: Refleks til hester og folk. Parkering langs innkjørselen. Knut Inge, Kjetil og Helge ser nærmere på hva vi trenger av skilt og evt. annen merking for å bedre definere det nye parkeringsområdet.	Helge
6.2.1.25	Årsmøtet var opprinnelig planlagt 17. februar, men ble besluttet utsatt til mandag 10. mars for å sikre at vi får ferdigstilt og sendt ut påkrevd informasjon og dokumentasjon i god tid før møtet. Styreleder informerer valgkomitéen om ny dato for årsmøtet. Silje Åbø har sagt ja til å skrive innkalling og årsmelding på vegne av styret. Hun sammenfatter også sportslige rapporter/ årsoppsummeringer fra Synne Eie, Agnethe Laastad Reve, Amalie Erevik, Leah Dampier, Eli Tøge og Astri Sokn. Disse må være klare innen 1. mars.	Helge

6.2.2.25	Det har kommet flere tilbakemeldinger om at skolehestenes plastikkballer som brukes til slow- feeding og mental stimuli, bråker veldig og skaper uro blant de andre hestene. Vi innfører derfor en generell regel om at den type utstyr kun skal brukes utendørs, der det ikke kan lage bråk på samme måte (de smeller i veggene når hestene drar ut høy fra dem).	Anita
Neste styremøte blir mandag 3. mars 2025 klokken 19. Frist for innmelding av saker er 24. februar 2025.		